

RINGKESAN

Panalungtikan ieu judulna "**Pengaruh Kompetensi Profesional Guru Kana Motivasi Diajar Siswa** (Survey Pada Mata Pelajaran Ekonomi Kelas XI IPS 1 di SMA Pasundan 1 Bandung Tahun Ajaran 2018/2019)". Tujuan pangajaran ieu keur nangtukeun sabaraha pangaruh kompetensi profesional guru keur motivasi siswa kana mata pelajaran ékonomi di kelas XI IPS 1 SMA Pasundan 1 Bandung. Panalungtikan dipigawé ngagunakeun pendekatan kuantitatif jeung kausal asosiatif metoda / survey ku cara ngabagikeun angket ka responden ngeunaan kompetensi profesional guru keur motivasi siswa. Responden dina ulikan ieu nya eta 34 siswa. Instrumén anu digunakeun dina angket diwangun ku 30 pernyataan (15 pernyataan pikeun kompetensi profesional guru na 15 pernyataan ngeunaan motivasi siswa). teknik ngolah data ngagunakeun validitas, uji réliabilitas, tes data normalitas, analisa régrési liniér sederhana, sareng koefisien determinasi ngangge program *SPSS 25 for windows*. Ngadasar kana hasil rekap nilai angket kangge pernyataan ngeunaan kompetensi profesional guru variabel (X) saageung 82% nu kalebet luhur, sedangkeun hasil rekap angket ngeunaan motivasi belajar siswa (Y) saageung 81% nu lebet kategori luhur oge . Kacindekan ulikan ieu aya cukup pangaruh positif antara kompetensi profesional guru keur motivasi siswa kana mata pelajaran ékonomi di kelas XI IPS 1 SMA Pasundan 1 Bandung, hasil ulikan ieu mangrupikeun pangaruh cukup antara variabel X jeung Y ku 0,485 atawa 48,5 % . Keur nganyahokeun kaitanana jeung gunana antawis variabel X jeung variabel Y, ngagunakeun analisi régrési liniér sederhana anu hasilna nyaéta $Y = 10\,543 + 0.807 X$ hartina kompetensi profesional guru (X) naek hiji poin, bakal naekkeun keunggulan diajar motivasi siswa (Y) hasilna 0,807. Jeung sebagian nu lain hasilna 51,5% dipangaruhi ku faktor lainna nu teu di nalungtik ku penyidik. Kacindekan tina hasil panalungtikan ieu nyaéta bisa ditarima lantaran ngabogaan pangaruh antara antawis variabel X ka variabel Y. Salaku akhir panalungtikan ieu panalungtik nepikeun saran ka guru supados ningkatkeun kompetensi profesionalna, kangge sakola supados ngalakukeun sagala upaya pikeun ningkatkeun motivasi diajar siswa, kangge siswa supados gaduh sumanget diajar nu ageung.

Konci: Profésional Kompetensi Guru, Motivasi Diajar Siswa